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Protokół Nr: 1/2019 

 

Nazwa sesji:  I sesja nadzwyczajna VIII kadencji Rady Gminy Wielkie 

Oczy 

Data sesji:  07.06.2019 

Numer sesji:   

Miejsce w którym odbyła się sesja:  sala narad Urzędu Gminy  

Godzina rozpoczęcia:  14:24 

Godzina zakończenia: 15:30 

 

Lista radnych obecnych na sali: Obecnych 14 radnych. Lista w załączeniu ( zał. nr 1). 

 

 

Przebieg obrad: 

       Otwarcie sesji 

1. Stwierdzenie prawomocności 

Obrady były prawomocne na 15 radnych obecnych było 14. 

2. Stwierdzenie porządku obrad. 

Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie( 14 za). 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

Protokół został przyjęty jednogłośnie. 

4. Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia odstępstwa od zakazu spożywania napojów 

alkoholowych w miejscach publicznych na terenie Gminy Wielkie Oczy. 

Projekt uchwały przedstawił inspektor Urzędu Gminy K. Bołotiuch ( zał. nr 2) 

Radni R. Osowski zapytał dlaczego uchwały nie podjęto wcześniej, kiedy podejmowano 

poprzednie uchwały dot. alkoholu. Podobne pytanie zadał radny W. Kuterbach zauważając 

jednocześnie, że sesja pociąga za sobą koszty finansowe. 

Pracownik wyjaśnił ,że nie przygotował projektu uchwały, gdyż nie miała ona w tamtym czasie 

zastosowania. Obecnie jest ona niezbędna do wydania pozwoleń na handel alkoholem na 

imprezach organizowanych na terenie Gminy. Aby zachować procedurę stosowania uchwały 

muszą upłynąć ustawowe terminy na wejście jej w życie. 

Przewodniczący Rady Gminy wyjaśnił, że projekt uchwały został przygotowany wcześniej, ale 

termin sesji był przesuwany z różnych względów i nie należy pracownika winić za konieczność 

zwołania sesji nadzwyczajnej. 

Poddano pod głosowanie projekt uchwały: 

 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 14 100 % 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuję się 0 0,00% 
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5. Podjęcie uchwały w sprawie zamiaru likwidacji Punktu Przedszkolnego w Publicznej Szkole 

Podstawowej w Wielkich Oczach. 

Projekt uchwały przedstawiła Pani Aneta Juraszek- dyrektor GZEAS ( zał. nr 3). 

 

 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 14 100 % 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuję się 0 0,00% 

 

 

 

6. Podjęcie uchwały w sprawie uchwały w sprawie dostosowania sieci szkół podstawowych i 

gimnazjów do nowego ustroju szkolnego. 

Projekt uchwały przedstawiła Pani Aneta Juraszek – dyrektor GZEAS (zał. 4). 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 14 100% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuję się 0 0,00% 

 

 

 

7. Uchwała w sprawie określenia Regulaminu Funduszu Zdrowotnego dla nauczycieli 

zatrudnionych w szkołach, dla których organem prowadzącym jest Gmina Wielkie Oczy. 

Projekt uchwały przedstawiła Pani Aneta Juraszek – dyrektor GZEAS ( zał.nr 5). 

 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 14 100% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuję się 0 0,00% 

 

 

 

8. Podjęcie uchwały w sprawie określenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć 

nauczycieli przedszkoli i innych placówek przedszkolnych, pracujących z grupami obejmującymi 

dzieci 6 letnie i dzieci młodsze, zatrudnionych w placówkach oświatowych dla których organem 

prowadzącym jest Gmina Wielkie Oczy. 

Projekt uchwały przedstawiła Pani Aneta Juraszek – dyrektor GZEAS (zał. 6). 

 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 14 100 % 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuję się 0 0,00% 
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9. Interpelacje i zapytania radnych. 

Radny A. Mach – interpelacja stanowi załącznik nr 7 do protokołu, 

Radny R. Osowski – interpelacja stanowi załącznik nr 8 do protokołu, 

Radny W. Sęga – interpelacja stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 

Ponadto poruszono sprawę agresywnych psów pozostawianych bez opieki w Kobylnicy Ruskiej, 

odbioru odpadów komunalnych, budowy chodnika w Kobylnicy Wołoskiej, przedłużenia remontu 

odcinka drogi powiatowej w Wielkich Oczach, oczyszczenia rowu w Skolinie. 

Wójt udzielił odpowiedzi wyjaśniając, że sprawa agresywnych psów powinna być zgłoszona 

policji. W sprawie odbioru odpadów komunalnych interweniowano w firmie odbierającej odpady 

komunalne. Z chwilą ogłaszania nowego przetargu w miarę możliwości zostanie poszerzone 

zadanie o odbiór odpadów, które w chwili obecnej nie są odbierane. 

Powiat Lubaczowski opracował plan inwestycyjny na lata 2019-23, który przedstawił gminom. 

Oprócz drogi powiatowej Łukawiec- Wielkie Oczy ( przez las), w roku 2021 jest zaplanowany 

remont od początku ulicy Kazimierza w Wielkich Oczach w kierunku Kobylnicy. Inne inwestycje 

nie są przewidziane. Zmiana długości odcinka drogi powiatowej przewidzianej do remontu nie 

jest możliwa ze względu na sporządzoną dokumentację.10 czerwca br. odbędzie się przetarg , na 

którym zostanie wyłoniony wykonawca.  

Radny R. Pietrucha sprzeciwił się zamknięciu drogi „kopalnianki” dla innych osób niż mieszkańcy 

Gminy przypominając, że wcześniejsza Rada Gminy wspólnie z Nadleśnictwem ustaliła, że droga 

będzie dostępna dla wszystkich i w takim celu była remontowana.  

10. Zakończenie obrad 

 

Protokołowała: H. Kukiełka 


